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1. Status turnering 
o DS+JS: Mange flytninger i starten. De er nu ved at være indhentet. 
o S1GP: Knap så mange hold deltager som forventet, men økonomien hænger 

sammen, og der er så vidt vides stor tilfredshed med konceptet. 
o UGP: Der er tilsyneladende færre hold end de tidligere år. Det er bekymrende. Der er 

specielt U15-hold der mangler. I 2- og 3-mands Teen har der endnu ikke været mere 
end en tilmelding til hvert stævne. 

o Kids. Første stævne måtte aflyses men det tabte er siden indhentet. Vi har alt i alt 5 
hold flere end i første halvsæson sidste år. 

2. DVBF-mødet 4. november 
o Svend informerede om strategimødet i Brøndby 

3. Distibution af mails fra DVBF 
o Mails fra DVBF som har relevans for bestyrelsen videresendes til alle. 

4. Nytårs mix-stævnet i Stadionhallen 
o Invitation udformet. Udsendes til klubberne og holdene som deltog sidste år. 

5. Øvrige mix-stævner 
o Påmindelse udsendes fast 10 dage før tilmeldingsfristen til alle stævner. Dette kan 

gøres automatisk fra Outlook. 
6. Opdatering af hjemmesiden 

o Links til divisionsrækkerne rettes 
7. JSH 16/12 + 13/1 

o Dommerpligterne rettes så de fordeles ligeligt. 
8. Principper for stævner 

o Principperne for afvikling af stævnerne nedfældes på papir. 
9. Stævnehjælp-sedlen 

o Dommere skal påføres seddelen igen. 
10. Procedure ved kampflytning 

o En kampflytning er først godkendt når kontoret sender en mail som præciserer 
vilkårene omkring flytningen. Flytninger efter sidste frist koster 200 kr. 

11. Ansøgning om dispensation fra HUI Havndal 
o Ansøgningen bevilget 

12. Ansøgning om dispensation fra MVBK 
o Ansøgningen ikke behandlet da den ikke længere er aktuel. 

13. Næste møde: 13. december klokken 18.00. 
14. Evt. 

o Evt generelt tidligere kampstart lørdag til næste sæson 
 
 
  
 


